

Taastrup TIK-Motionscykling.

Referat fra bestyrelsesmøde mandag d. 13. maj 2024

Tilstede:

Formand: Kaj Laursen

Kasserer Jørgen Hansen

Næstformand: Jørgen Ovesen

Medlem: Tina Gensøe

Medlem: Gitte Jacobsen

Suppleant: Doris B. Hansen

Afbud, ej mødt op.

Ej mødt suppleant Jørgen Nielsen.

Referent:

Jørgen Wiene Ovesen

1. Godkendelse af referat april.

Allerede godkendt via e-mail.

2. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

3. Kommentar

Dagsordenen havde som punkt 1 Tilstede, punkt 2 Afbud og punkt 3 Referent, men for at følge de normale start punkter er punkt 1 og 2 som angivet, herefter følger punkterne dagsordenen.

4. Nyt fra Formanden.

Kaj om hans besøg hos Henrik Krøyer på hospitalet, hvor Kaj havde en buket blomster med fra klubben. Heldigvis kunne Kaj fortælle at det gik fremad og at Henrik efter omstændigheder havde det godt. Vi aftalte at når medlemmer kommer så galt afsted ved cykel træning, at de skal på hospitalet, om det er i klub regi eller ikke, så skal de have en buket blomster fra klubben.

Status efter opstart på udendørssæson, ved oplæg fra Kaj fik vi en længere snak om at der generelt er få til torsdags træning.

Hvilket vi måske kunne ændre på ved at lave noget kombineret hold 1 og 2 træning nogle torsdage, samt ved at være bedre til at lægge noget op om træning på Fb. Se i øvrigt Jørgen Hansens oplæg til vores Klubmesterskab afholdelse, som i år bliver helt anderledes end tidligere.

Vi kom også ind på at der på hold 2 er en del spredning i hvor langt og hurtigt de forskellige kan cykle. For at alle parter på hold 2 kan få noget ud af træningen, skal vi nok se på noget interval træning, f.eks. hvor de knap så hurtige køre en kortere rute end de lidt hurtigere, men at man hele tiden mødes ved et udgangspunkt, og derfra i samlet flok køre hen til næste sted, hvor noget lignende kan gøres. Doris og Jørgen O. tager en snak med de to kaptajner Michael Werge og Jørgen Nielsen om det var noget de synes, de ville kunne stå for.

Holdløb som mixhold i Holbæk, se pkt. 10.

Foredrag om Tour de France tirsdag d. 28. maj kl. 19 i Hedehusene, man skal tilmelde sig (pt. 2 tilmeldt fra TIK), se dette link <https://kulturhusenehtk.dk/program/nils-meilvang>

Nyt Medlem: Carsten Beck.

Forslag fra Leif vedr. deltagelse i Hedeboløbet d. 23. Juni, se tråd på Fb.

5. Ansvarsområder for de enkelte bestyrelsesmedlemmer.

Hjemmeside: Jørgen O, Gitte, Tina se pkt 6.

Opdatering af Pokaler med navn og årstal. Doris Tina, Doris tager pokalerne med.

Vi vedtog ikke at bruge pokalerne mere, så fremover vil præmier være på en anden måde, se Jørgen Hansens oplæg til klubmesterskab.

6. Opdatering af hjemmeside.

Tina, Gitte og Jørgen mødes onsdag d. 22/5 kl. 17 hos Gitte, hvor de vil se på hjemmesiden, så den kan få en "overhaling", samt også blive korrekt mht. den information der er på denne, herunder vores kalender.

Pt. er der noget helt galt med hjemmesiden, Tina tager kontakt til Karsten Weikop fra TIK, for at høre ham om han ved hvad der er galt.

7. Opdatering af Årskalender.

Klubmesterskabet, Se oplæg fra Jørgen Hansen.

Jørgen Hansen kommer med den endelige version om kort tid.

8. Emner til klubaften.

Klubtøj. Har vi noget liggende. Jørgen Hansen lægger restparti op på Fb til en fordelagtig pris.

Fest på gården efter klubmesterskab. Tina booker gården søndag d. 28/9.

Jubilæums fest søndag d. 9. juni, Tina har booket gården og Gitte køber ind til noget Grill, pølser, kylling, salat og brød.

Tina lægger et opslag op på Fb, om der er nogen der vil hjælpe til de praktiske ting vedrørende jubilæumsfesten.

9. Status på klubtur Spanien / Italien.

Spaniens turen er forløbet rigtig godt og 9 medlemmer + 1 ægtefælle deltog.

Der er betalt kr. 525,- for meget for enkeltværelse, men det tilbagebetales ved anmodning til Allan.

Italiens turen er der ikke noget nyt, der er 28 deltagere i alt.

10. Klubbens tilskud til cykelløb 2024.

Der gives 100 kr. pr. løb og man skal stille op i klubtøj, følgende løb er udvalgt

Grejsdal: Kaj sørger for at de 6 der deltog får deres 100 kr.

Skjoldenæsholm: Ingen tilmeldt.

Holdløb holdbæk: Bliver ikke til noget.

11. Evt.

Ferie bestyrelsen:

Kaj: 15. juni til 5.juli

Jørgen O. 25. maj til 2.juni

Vores 2 cykelholder:

Disse har været opbevaret i Steen Dolbergs kælder, men nu flytter Kaj dem ud på gården.

12. Næste møde

Mandag d. 10 juni kl. 18:00